
Протокол
пленарного засідання дванадцятої  сесії

Одеської обласної ради сьомого скликання

18 серпня 2017 року                                                                                       м. Одеса

Присутні депутати:

Всього депутатів в обласній раді            -  84 
зареєструвалися на початок сесії            -  65

Присутні запрошені:

Народні депутати України
Заступники голови Одеської обласної держаної адміністрації
Керівники структурних підрозділів облдержадміністрації   
Міські голови (міст обласного значення), голови районних рад 
Представники засобів масової інформації                                  

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Урбанський А.І. 

На початок сесії зареєструвалися 65 депутатів. Кворум, необхідний для роботи
сесії, є.

На початку сесії голова обласної ради Урбанський А.І.  поздоровив депутатів
обласної ради, які відмітили свій день народження у міжсесійний період.

 
Голова обласної ради також вручив  Почесну відзнаку Одеської обласної ради

депутату обласної ради Теплицькому В.Е.  
Голова обласної ради повідомив про вихід з фракції  «Відродження» в Одеській

обласній раді Кобильнікова О.Б.

   Відповідно до пункту 3.12.2. Регламенту обласної ради час для доповіді, 
співдоповіді, виступу, визначається обласною радою. Урбанський А.І. запропонував
наступний регламент роботи сесії: доповідь - до 30 хвилин, співдоповідь - до 20 
хвилин, заключне слово - до 10 хвилин, виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші 
виступи - до 5 хвилин. Депутати підтримали пропозицію голови обласної ради. 

Депутатам запропоновано ознайомитися з рекомендованим порядком денним
сесії, що містить 5 питань. Порядок денний додається.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   66 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   1
Приймається.



Виступили: Адзеленко О.В.

Депутат обласної ради Фінік В.В. запропонував включити до розгляду питання
«Про проведення оцінки корупційних ризиків в Одеській обласній раді».

Проводиться голосування за  пропозицію депутата обласної ради Фініка В.В.
про  включення  до  порядку  денного  сесії  питання  «Про  проведення  оцінки
корупційних ризиків в Одеській обласній раді».

Підсумки голосування: 
За                      -   49 
Проти                -   0
Утрималися     -   3
Не голосували  -   16
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття порядку денного в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   65 
Проти                -   0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   2
Приймається.

Починається розгляд питань порядку денного дванадцятої  сесії  обласної
ради.

1. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін до
обласної  комплексної  програми  «Безпечна  Одещина»  на  2017-2018  роки,
затвердженої рішенням обласної ради від 21 березня 2017 року № 341-VII.

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  фінансів  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації

Доповідач  –  Зінченко  М.А.,  директор  Департаменту  фінансів Одеської
обласної державної адміністрації.

Виступили  депутати  обласної  ради  Антов  Т.Д.,  Фінік  В.В.,  Маслов  Ю.К.,
Кутателадзе О.Д.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   12
Рішення прийняте.



Депутат обласної  ради Коваліш І.В. запропонувала у заходах Програми п.IX
«Облаштування  пересувними  пунктами  габаритно-вагового  контролю
автомобільних доріг загального користування» доповнити – «у кількості 9 штук»

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.В. -
у  заходах  Програми  п.IX  «Облаштування  пересувними  пунктами  габаритно-
вагового контролю автомобільних доріг загального користування» доповнити – «у
кількості 9 штук».

Підсумки голосування: 
За                      -   17
Проти               -     1
Утрималися     -    0
Не голосували  -   49
Не приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -     0
Утрималися     -     2
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення № 463-VII додається.

2. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про внесення змін до
рішення обласної ради від 21 березня 2017 року № 355-VII «Про обласний бюджет
Одеської області на 2017 рік».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  фінансів  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації

Доповідач  –  Зінченко  М.А.,  директор  Департаменту  фінансів Одеської
обласної державної адміністрації.

Співдоповідач  –  Абрамова  Є.Г., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з
питань бюджету, фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Запитання:  Адзеленко  О.В.,  Бакланов  В.В.,  Сеник  Р.В.,  Вітряний  О.А.,
Чиклікчи Г.Г.

З доповіддю виступила Абрамова Є.Г., голова постійної комісії обласної ради
з питань бюджету, фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -     0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   8



Рішення прийняте.

Голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансово-
економічної політики та банківської діяльності Абрамова Є.Г. запропонувала внести
до проекту рішення зміни, які  були підтримані на засіданні  профільної постійної
комісії:

- зменшити видатки за КПКВК 0117500 “Інші заходи, пов'язані з економічною
діяльністю” на фінансову підтримку адмінбудинків обласної ради, у т.ч. поповнення
оборотних активів (КО “Обласна служба експлуатації експлуатації адміністративних
будівель”) у сумі 1 800,0 тис. грн, (з них: 1 200,0 тис. грн. з видатків на оплату праці
та  нарахувань  на  заробітну  плату  та  600,0  тис.  грн.  -  з  видатків  на  придбання
предметів, матеріалів, обладнання);

-  збільшити  видатки  за  КПКВК  0110170  “Організаційне,  інформаційно-
аналітичне та матеріально-технічне забезпечення діяльності обласної ради, районної
ради, районної у місті ради (у разі її утворення), міської, селищної, сільської ради на
організаційне,  інформаційно-аналітичне  та  матеріально-технічне  забезпечення
діяльності  обласної  ради  у  сумі  1  800,0  тис.  грн.  (видатки  на  оплату  праці  та
нарахування на заробітну плату).

 
Запитання: депутати обласної ради Коваліш І.В., Шкарівський В.М., Сеник Р.В.

Проводиться  голосування  за  пропозиції  постійної  комісії  обласної  ради  з
питань  бюджету,  фінансово-економічної  політики  та  банківської  діяльності  та
оголошену Абрамовою Є.Г.:

- зменшити видатки за КПКВК 0117500 “Інші заходи, пов'язані з економічною
діяльністю” на фінансову підтримку адмінбудинків обласної ради, у т.ч. поповнення
оборотних активів (КО “Обласна служба експлуатації експлуатації адміністративних
будівель”) у сумі 1 800,0 тис. грн, (з них: 1 200,0 тис. грн. з видатків на оплату праці
та  нарахувань  на  заробітну  плату  та  600,0  тис.  грн.  -  з  видатків  на  придбання
предметів, матеріалів, обладнання);

-  збільшити  видатки  за  КПКВК  0110170  “Організаційне,  інформаційно-
аналітичне та матеріально-технічне забезпечення діяльності обласної ради, районної
ради, районної у місті ради (у разі її утворення), міської, селищної, сільської ради на
організаційне,  інформаційно-аналітичне  та  матеріально-технічне  забезпечення
діяльності  обласної  ради  у  сумі  1  800,0  тис.  грн.  (видатки  на  оплату  праці  та
нарахування на заробітну плату).

 Підсумки голосування:
За                      -   54 
Проти                -   0
Утрималися     -    2
Не голосували  -   10
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -  58
Проти               -     0



Утрималися     -     1
Не голосували  -    7
Рішення прийняте.
Рішення № 464-VII додається.

3. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної ради - Про затвердження
списків  присяжних  для  місцевих  загальних  судів,  розташованих  на  території
Одеської області.

Проект  рішення підготовлений постійною комісією обласної  ради  з  питань
правової  політики,  забезпечення  законності  та  правопорядку,  боротьби  з
організованою злочинністю та корупцією разом з юридичним управлінням апарату
обласної  ради  та  внесений постійною комісією обласної  ради  з  питань  правової
політики,  забезпечення  законності  та  правопорядку,  боротьби  з  організованою
злочинністю та корупцією.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної
ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     0
Утрималися     -    0
Не голосували  -   4
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -  61
Проти               -     0
Утрималися     -     2
Не голосували  -    4
Рішення прийняте.
Рішення № 465-VII додається.

4. СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - Про проведення оцінки
корупційних ризиків в Одеській обласній раді.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою
обласної ради.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної
ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -     0
Утрималися     -    1
Не голосували  -   9



Рішення прийняте.
Змін та доповнень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -  59
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    7
Рішення прийняте.
Рішення № 466-VII додається.

Від  секретаріату  сесії  з  інформацією  про  депутатські  запити  виступив
Вітряний О.А.   

5. СЛУХАЛИ: Вітряного О.А. «Про депутатський запит депутата обласної ради
Кобильнікова О.Б.».               

Проводиться голосування за  депутатський запит Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За                      -  47
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    20
Рішення прийняте.
Рішення № 467-VII додається.

6. СЛУХАЛИ: Вітряного О.А. «Про депутатський запит депутата обласної ради
Радковського О.В.».               

Проводиться голосування за  депутатський запит Радковського О.В.
Підсумки голосування: 
За                      -  44
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Рішення № 468-VII додається.

7. СЛУХАЛИ: Вітряного О.А. «Про депутатський запит депутата обласної ради
Радковського О.В.».               

Проводиться голосування за  депутатський запит Радковського О.В.
Підсумки голосування: 
За                      -  49
Проти               -     0
Утрималися     -     0



Не голосували  -    18
Рішення прийняте.
Рішення № 469-VII додається.

8. СЛУХАЛИ: Вітряного О.А. «Про депутатський запит депутата обласної ради
Саутьонкова В.М.».               

Проводиться голосування за  депутатський запит Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За                      -  57
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    10
Рішення прийняте.
Рішення № 470-VII додається.

9. СЛУХАЛИ: Вітряного О.А. «Про депутатський запит депутата обласної ради
Шкарівського В.М.».               

Проводиться голосування за  депутатський запит Шкарівського В.М.
Підсумки голосування: 
За                      -  49
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    18
Рішення прийняте.
Рішення № 471-VII додається.

Згідно  з  пунктом  3.12.24.  Регламенту  обласної  ради  VII  скликання  розгляд
питання порядку денного сесії  «Різне» передбачає надання депутатам можливості
виступити із заявами або повідомленнями протягом 30 хвилин. Обговорення заяв і
повідомлень не проводиться, рішення щодо них не приймаються.

 
Виступили  депутати  обласної  ради  Адзеленко  О.В.,  Бакланов  В.В.,

Шкарівський В.М.,  Сеник Р.В., Петровський С.О.  
Порядок  денний  дванадцятої  сесії  обласної  ради  VII  скликання  вичерпано.

Пленарне  засідання  дванадцятої  сесії  Одеської  обласної  ради  сьомого  скликання
оголошено закритим.

Голова обласної ради                                                                                  А.І.Урбанський


